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Bestellt das Sonderbulletin rechtzeitig! 

Order the Special Bulletin in time! 

Liebe Klubvorstände, 

es ist ja bald wieder soweit, dass sich die Classes dem Ende neigen. Somit kommt 

auch das neue Sonderbulletin, welches für die frisch Graduierten kostenlos ist, sofern 

ihr eure Class ordnungsgemäß bei der EAASDC gemeldet habt. 

Den Versand haben wir für den Zeitraum Ende Mai vorgesehen und bitten euch die 

nachfolgende Bestellung bis 02.05.2019 an folgende Email-Adresse zu senden: 

Bestellungen, die an andere Adressen gehen, werden nicht berücksichtigt. 

Club: 

Lieferadresse / Delivery Address: 

Anzahl Exemplare / Number of copies: 

Class-Zeitraum / Period of Class: 

Bitte die Bestellung vollständig ausfüllen und insbesondere den Club angeben, da ich 

sonst endlos recherchieren muss. 

Danke für eure Mitarbeit 

Robert Kremsner 

Bulletin Admin 

Bulletin.admin@eaasdc.eu 

          

Dear Members, 

Soon it is time again that the classes slowly are coming to an end. Therefore we 

publish the new Special Bulletin, which will be free of charge for the newly graduated 

dancers provided you have registered your classes properly with EAASDC. 

The mailing is scheduled for end of May and we kindly ask you to send the following 

order till 02/05/2019 to this email address: 

Bulletin.admin@eaasdc.eu 

Orders that are sent to different addresses will not be considered. 

Please complete the order (form see above) in full and especially name the Club, this will 
spare me endless research. 

Thank you for your cooperation. 

Robert Kremsner 

Bulletin Admin 




